
Protokół Nr 12/2019

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego, które odbyło 
się w dniu 21 sierpnia 2019 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1200 do godz. 1300

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu,

Oraz:

- Radosław Korzeniewski- Wójt Gminy Dąbrówka,
- Agnieszka Adam- Skarbnik Gminy,
- Joanna Jabłonowska- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami;
- Mateusz Kaszuba- Kierownik ZGK,
- Marcin Szerszenowicz- Kierownik Referatu Drogownictwa i Realizacji Inwestycji.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Andrzej Marcinkiewicz, powitał wszystkich 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Składowanie osadu z odpadów z oczyszczalni ścieków w Guzowatce;
3. Rozpatrzenie podania do komisji;
4. Sprawy bieżące;
5. Zakończenie posiedzenia.

Następnie poddał pod głosowanie wniosek, kto jest zaproponowanym porządkiem obrad:

„Za” -7 głosy 
„Przeciwko”- 0 głosy 

„ Wstrzymuje się ” -  0 glosy

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Ad. 2 Pani Joanna Jabłonowska przedstawiła szczegółowe informację na temat zdarzenia, 
które nastąpiło na nieruchomości w miejscowości Guzowatka- składowanie osadu z odpadów 
z oczyszczalni ścieków. Pracownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami 
udał się na wizję w teren i potwierdził, iż zwożone są tam odpady- prawdopodobnie jest to



osad z oczyszczalni. W ślad za tym sprawa została skierowana do policji i starostwa, jako 
organ właściwy do załatwienia sprawy gdyż na terenie cegielni prowadzone są prace 
rekultywacji. Właściciel nieruchomości, na której odbywa się powyższa sytuacja również 
został poinformowany i wezwany do złożenia wyjaśnień. Policja została poinformowana
0 wydarzeniu a my ze swojej strony złożyliśmy pismo o udostępnienie notatki policyjnej 
z tego dnia(16 sierpnia 2019 r.). Starostwo dokona odwiertów w celu określenia rodzaju 
substancji, jaka jest składowana na nieruchomości oraz w jakim stopniu jest zanieczyszczona 
gleba. Właściciel nieruchomości na chwilę obecną nie zgłosił się do złożenia wyjaśnień 
natomiast sprawa jest ciągle monitorowana. Wszelkie informację będą na bieżąco 
przekazywane w sprawie dalszego przebiegu zdarzenia.

Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko, aby Starostwo wstrzymało trwającą zdarzenie
1 dokonało odwiertów w celu określenia rodzaju substancji, jaka jest składowana.

Ad. 3. W dniu 6 sierpnia 2019 r. wpłynął do komisji wniosek w sprawie podłączenia 
przychodni w Dąbrówce do agregatu prądotwórczego. Komisja podjęła dyskusje na powyższy 
temat. Pan Mateusz Kaszuba przedstawił ofertę na zakup agregatu prądotwórczego: agregat 
o mocy 80 kW dla Ośrodka Zdrowia w Dąbrówce, Urzędu Gminy, OSP i GCK -100 000, 00 
zł netto.

Komisja po długich dyskusjach podjęła poniższe stanowisko:
- zabezpieczenie środków na wykonanie zadanie zostanie wzięte pod uwagę przy tworzeniu 
projektu budżetu na 2020 rok natomiast w roku bieżącym zostaną przeznaczone fundusze na 
wykonanie dokumentacji projektowej.

Ad. 4. W sprawach różnych Pani Agnieszka Adam przedstawiła komisji zmiany do uchwały 
budżetowej na rok 2019 oraz zmiany do uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Dąbrówka na lata 2019-2027.

Ad. 5 Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.


